
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 3, 7 november 2007 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Ingerun Syrén-Sjösvärd,  Andreas Winge och 
Lillemor Hagberg. Adjungerad till mötet var Peter Modh.

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Åtgärdslistan genomgås.
 Andreas W. har varit i kontakt med Albatross, EM-PE Bridge, BK 

Sjökortet, Hisingen BP samt PBK Svingeln. Albatross vill sannolikt 
gå ur förbundet. Andreas kontaktar återigen. EM-PE Bridge 
rapporterar nu mästarpoäng via Ruter. PBK Svingeln och Hisingen 
BP bör rapportera mästarpoäng via Ruter senast januari 2008. 
Andreas W. håller kontakt.

 BK Sjökortet kommer att uteslutas ur förbundet eftersom man inte 
följer stadgarna. Lillemor H. ansvarar för att detta sker.

 En muntlig slutrapport från arbetsgruppen ”Bridgeallians” ges av 
Peter Modh. Gruppen har kommit fram till att en allians inte är 
aktuell för närvarande. Därmed tas denna fråga bort från GBFs 
agenda.

 Peter Modh ansvarar för årets matrikel. Inga småannonser kommer 
att finnas med p.g.a. tidsbrist.

 Göran J. har kommit överens med Bridgeservice HB om att de 
tillsvidare ansvarar för det löpande underhållet av material och 
utrustning i kansliet på Bridgens Hus mot ersättning.

 Alla hyreskontrakt med klubbar som spelar på Bridgens Hus har 
skriftligen sagts upp. Jan H. och Göran J. ansvarar för att nya 
kontrakt upprättas.

 Utskick avseende DM-Dam, Jubileumsrally 5 samt Paul Jones 
kommer att ske med meddelande att inga mer utskick kommer att 
sändas ut med post, utan att GBFs hemsida kan gälla för denna 
information.



5. Ekonomisk rapport
Eftersom kassören befinner sig på utlandssemester finns ingen ekonomisk ställning att
rapportera. Jan H. informerar om att ny kontoplan är inlagd i kassörens system.

6. Inkomna skrivelser
Anders Wennerbeck har inkommit med skrivelse om 6 juniorer som deltagit i Lerums
Bridgeskola. GBF betalar hälften av kursavgiften (300 kr) under förutsättning att 
juniorerna inte behöver betala någonting.
Lerums Bridgeklubb har inkommit med begäran om att GBF skall betala kursavgift 
för Anders Wennerbecks deltagande i Tävlingsledarutbildning i Malmö den 17-18 
november. Denna begäran avslås. 

7. Övriga rapporter.
Jan H. har ansökt om lokalbidrag för nästa år. I samband med detta framkom att 
Göteborg Fritid till 2009 antagligen kommer att vilja ha varje klubb som 
bidragssökande. Detta kommer att komplicera hyressättningen, eftersom klubbarna då
får bidraget och att man inte får en gemensam pott.
Jan H. har därutöver sökt bidrag från Västra Götalandsregionen för ett allmänt bidrag 
på c:a 25 000 kr.

8. Nytt från FSB
Andreas W. rapporterar från Riksstämman. Mats Qviberg blir kvar som ordförande i 
FSB. Ett nytt debiteringssystem för att ersätta mästarpoängdebitering håller på att 
utarbetas. Skall sändas på remiss och beräknas klart hösten 2008. Den minskning av 
konsulenter man kunde ana i den framlagda budgeten är inte så drastisk som den ser 
ut. Efter våren är FSBs satsning på utbildning på gång. 

9. Tävlingsverksamheten
TK har inte haft något planerat möte under senare tid.
Beslutas att Andreas W. skall ingå i Tävlingskommittén från och med dagens möte. 
Rapport från Manfreds Kamras Guldtävling som genomfördes med 43 par. Tävlingen 
genomfördes utmärkt, med hjälp av Andreas W. och Tommy G.

10. P2010
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt.

11. Bridgens Hus,
För tillfället är alla kontrakt mellan klubbar, GBF, Arnes Bridgeskola och 
Bridgeservice HB uppsagda. Ny lokal är aktuell, ligger i Sisjön. Diskuteras olika 
fördelar och nackdelar med läget. Diskuteras kontrakt med Arnes Bridgeskola som 
har skett muntligt mellan Arne Larsson och Peter Modh. Detta kontrakt baserar sig på
antal deltagare i Arnes kurser. Detta muntliga kontrakt var nytt för styrelsen. Nu 
gäller detta kontrakt avtalstiden ut, dvs. till och med den 30 september 2008.
Det tidigare avtalet mellan GBF och Bridgeservice HB har vissa frågetecken. Inför 
hyresförhandlingar med ByggGöta kan det vara en fördel att visa att alternativa 
lokaler finns. Mötet ger i uppdrag till Jan H. och Göran J. att  undersöka 
hyreskostnader, ombyggnadskostnader, ventilation och kollektivtrafik avseende den 
nya lokalen.
Jan H. kontrollerar också vid vilken tidpunkt det nya kontraktet mellan ByggGöta och
Bridgeservice HB måste tecknas. 



12. Övriga frågor.
 Beslutas att GBFs kontaktperson på FSB ändras från kassör till 

ordförande. Lillemor H. ordnar detta.
  Beslutas att kontakt tages med BK Lyx (Ingerun S), BK Everfresh 

(Lillemor H) och Wasa/Sal (Jan H) för att informera om tidigare 
beslut att avhysa en person från spel på Bridgens Hus.

 Diskuteras alkoholproblematik vid tävlingar. Beslutas att prata om 
detta vid vårens klubbträffar.

 Vid det avslutande Jubileumsrallyt bjuder GBF på glögg, lussebullar 
och pepparkakor. Priset ”Årets Bridgeprofil” delas ut i pausen.

 Svingeln har framför synpunkter på Bridgens Hus: För få toaletter 
och dålig ventilation.

 BK Lyx önskar anordna två silvertävlingar under nästa år. Anmodas 
inkomma med ansökan till GBF.

 Frågan om ett årligt återkommande Göteborgsrally överlämnas till 
TK.

 Beslutas att dator, skrivare, kompletterande BridgeMatedosor samt 
server inköps. Peter Modh ordnar detta.

  
13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 6 december kl. 18.00 i styrelserummet.

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


